

# THE MURRAY

HONG KONG

A NICCOLO HOTEL

## THE MURRAY, HONG KONG – PET POLICY

A sanctuary for all, The Murray invites guests to indulge in precious bonding moments with their furry best friends.

From pet-friendly al fresco dining experience to thoughtful in-room pet amenities, a fun-filled adventure awaits.

As much as we strive to take care of our four-legged friends, we do ask for your assistance to observe a few obligations to ensure the comfort and pleasure of our other human guests.

- The hotel allows a maximum of one dog or cat (less than 10 kg, with the exception of guide dogs) per room for overnight stays, at HKD 800 per night.
- Pets, except for guide dogs, are restricted from entering the Spa, gymnasium and swimming pool, and are not allowed inside restaurants and bars.
- Guests with pets are allowed in public areas when entering and exiting through the main lobby.
- Pets are allowed at the Cotton Tree Terrace, and outdoor seating of The Tai Pan and Garden Lounge.
- Pet cannot be left unattended in the room.
- Pet must be fully trained and appropriately restrained by the guest.
- Pet must be kept on a leash, or in a carrier, when inside the hotel or within the hotel premises unless it is in the guestroom.
- Pets are not allowed on sofas or chairs in the public areas.
- Guests must ensure that their pet does not bark or make noise continuously or too often.
- Guests are liable for any damage or noise caused by the pet during their stay or meal. A cleaning fee will be applied for any damage caused.
- Guests are responsible for cleaning up after their pet on the hotel premises and in the neighbourhood.

# THE MURRAY

HONG KONG

A NICCOLO HOTEL

## 香港美利酒店 – 寵物規則

香港美利酒店歡迎客人攜同寵物入住，創造寶貴難忘的共聚時光。

由戶外用餐體驗到客房寵物設施，我們致力讓您的小毛孩同樣感到賓至如歸。

為您的寵物安排愉快旅程之餘，我們亦同樣重視其他客人的住宿體驗，因此，我們望能得到您的協助，注意數項寵物入住安排。

- 每間客房最多可容納一隻10公斤以下之小型犬或貓隻(導盲犬除外)，每晚收費港幣\$800。
- 除導盲犬外，寵物不可進入水療中心、健身中心、游泳池、餐廳及酒吧內。
- 客人攜同寵物經大堂進出酒店時，可路經酒店公共地方。
- The Tai Pan和Garden Lounge之戶外座位，以及Cotton Tree Terrace歡迎寵物進入。
- 不可獨留寵物於客房內。
- 寵物必須經過訓練及全程受控於客人。
- 除於客房之內，寵物在酒店範圍內必須繫繩或以寵物車或袋運載。
- 請勿將寵物置於酒店公眾範圍之梳化或椅子上。
- 客人必須確保寵物不可持續或經常吠叫或發出噪音。
- 如寵物於入住或用餐期間作出破壞或發出噪音，客人需負上責任。如有任何損壞，酒店將收取清潔費。
- 如寵物弄污酒店範圍或周遭環境，客人需負責收拾善後。